



**Clara Torres**  
1926-2014

Clara died peacefully on October 18 in Ottawa. She is survived by daughter Clarita Robinson, sons Marco, Carlos, Alejandro; 9 grandchildren and 7 great-grandchildren.

[Obituary](#)

Clara was with IDRC from 1976 to 1992.

Your editor remembers Clara as his ‘She who must be obeyed’ for anything to do with the documentation and budgets when he joined the Social Science Division in 1979. There were moments when this irked; but a decade later when I was Deputy Director of the division knowing that Clara had her eye on the fine print for the *comme il faut* of project administration was welcome insurance.

Clara est décédée le 18 octobre à Ottawa. Elle laisse sa fille Clarita Robinson, ses fils Marco, Carlos, Alejandro; 9 petits enfants et 7 arrière-petits-enfants.

[Obituary](#)

Clara a été au CRDI de 1976 à 1992

Votre rédacteur se souvient de Clara comme celle «à qui il fallait obéir» pour tout ce qui concernait la documentation et les budgets lorsqu’il est arrivé à la Division des sciences sociales en 1979. C’était parfois irritant, mais dix ans plus tard lorsque j’étais le directeur adjoint de la division, savoir que Clara s’assurait que tout était *comme il faut* côté administration d’un projet était rassurant.